
 

 

سخنراني در ديدار با فرماندهان نيروي انتظامي سراسر كشور، به مناسبت عيد سعيد فطر - 27 /فروردین/ 1370

بسمااللهالرحمنالرحيم
عيد سعيد فطر را به همهي ملت عزيز ايران و مسلمين جهان، بخصوص به شما برادران عزيز نيروي انتظامي

جمهوري اسلامي ايران، تبريك عرض ميكنم. انشاءاالله اين عيد، سرآغاز مرحلهي مباركي براي نيروهاي نظامي و
انتظامي ما باشد.

بحمداالله در مورد نيروي انتظامي، عمدهي كارها، يعني تصميمگيري و گذراندن قانون، بخصوص اجراي خيلي سريع
و فشرده و پرحجم و مدبرانه، انجام شده است. آنچه كه باقي است، اين است كه اين نيروي انتظامي يكپارچه،

عملا قابليتها و كاراييهاي خود را اثبات كند.
امنيت، مسألهي اساسي و مهمي است. نظم اجتماعي، يك مسألهي درجهي اول است. كارايي مطلوب هر جامعه، در

حد نظم مطلوب آن جامعه است. اگر نظم نبود، يا كم بود، از كاراييها كاسته خواهد شد.
نيروي انتظامي بايد نظم و امنيت را طبق شرح وظايفي كه قانون برايش معين كرده، در سرتاسر كشور، بخصوص در

مناطق مرزي، و بالاخص در برخي از مناطق كه گاهي اشراري در آنجا نظم و امنيت را مورد اختلال قرار ميدهند،
به اثبات برساند. اين، آن نكتهي اصلي و اولي است. بايد ثابت كنيد كه نيروي انتظامي جمهوري اسلامي ايران، اين

كفايت و كارايي را براي حمل بار امانتي كه برعهدهي اوست، داراست.
نكتهي مهم ديگر كه بدون آن، هدف اولي هم تحقق پيدا نخواهد كرد، عبارت از گسترش روح ايمان و تقوا در تمام

ردههاي شماست. همهي ما در اين كشور سالهاي متمادي زندگي كردهايم و از فرهنگ و گذشتهها و انعكاسات
ذهني مردم مطلعيم و ميدانيم كه اگر در گذشته در گوشهيي از كشور فرماندهي فعال مؤمن پاكدامني بود، مردم در

آن منطقه، از آن نيروي انتظامي زيرفرماندهي آن شخص خشنود، بلكه به آن علاقهمند بودند. بعكس، هرجا
فرماندهيي سستايمان و داراي ساير خصوصيات منفي بود ـ كه ديگر لزومي ندارد تصريح بكنيم ـ در آن منطقه

مردم از آن نيروي انتظامي گلهمند بودند.
اين، مربوط به سالهاي پيش از انقلاب است; اما حالا كه بحمداالله تشكيلات انتظامي كشور، با ايجاد اين نيروي

كنوني و يكپارچه، به بلوغ خود رسيده است، بايد كاري كنيد كه اين ايمان و اين طهارت و پاكدامني و اين
بلندنظري در مقابل جان و مال و عرض مردم و استغناي طبع از روي ايمان، همهگير و گسترده بشود. هرجا

خلافش ديده شد، مسؤولان نيرو بيمحابا با آن برخورد كنند. البته سهم عقيدتي، سياسي در گسترش اين روحيه و
اين احساس و اين ايمان، بايد سهم قابل توجهي باشد و انشاءاالله خواهد بود. اميدواريم كه برادران عزيز روحاني
موفق بشوند اين وظيفه را به بهترين وجهي انجام بدهند و ما در آيندهي نهچنداندور، نيرو را آنچنان كه مطلوب

است، مشاهده كنيم.
اميدواريم كه شما برادران عزيز در هرجا هستيد، مشمول توفيقات و الطاف الهي باشيد، و وزير محترم كشور كه حقا

زحمات زيادي كشيدهاند، همچنان اين توجه را به مسايل عمدهي اين نيرو داشته باشند و ادامه بدهند، تا در
جايگاه مناسب و شايستهي خودش قرار بگيرد.

والسلام عليكم و رحمهاالله و بركاته
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